
Protokół Nr 04/11

z posiedzenia Komisji Budżetu Finansów i Planowania

w dniu 21 lutego 2011 r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście według załączonej
listy obecności.

Posiedzenie trwało od godz. 14,00 do godz. 15,25.

Porządek posiedzenia

1. Otwarcie posiedzenia
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokółu Nr 2/10 z dnia 27 grudnia 2010 r. i protokółu Nr 3/10 z dnia 26

stycznia 2011 r. z posiedzeń Komisji Budżetu Finansów i Planowania.
4. Omówienie materiałów na IV sesję Rady Miejskiej w Łabiszynie.
S Sprawy różne
6. Zamknięcie obrad

Do punktu 1

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Radny Andrzej Hłond, witając radnych i
zaproszonych gości.

Do punktu 2

Przedstawiony przez Przewodniczącego Komisji porządek posiedzenia został przyjęty
jednogłośnie.

Do punktu 3

Protokóły Nr 02/10 i 03/11 z posiedzenia Komisji Budżetu Finansów i Planowania
zostały przyjęte jednogłośnie.

Do punktu 4

Omówiono następujące projekty uchwał na IV sesję Rady fyliejskiej w Łabiszynie:

a. przyjęcie sprawozdań stałych Komisji Rady Miejskiej w Łabiszynie za 2010
rok

b. przyjęcie sprawozdania z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej w Łabiszynie za 2010 rok

c. zatwierdzenie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Łabiszynie na
2011 rok,

d. zatwierdzenie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w
Łabiszynie na 2011 rok,

e. przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Łabiszynie na 2011 rok.

Powyższe projekty uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej
Radna Teresa Paliwoda.



Powiedziała, że w planie pracy Rady Miejskiej na 2011 r. w III kwartale pkt. 2
należy dopisać „wraz z analizą aspektów dydaktyczno-wychowawczych
szkół". Jest to ustalenie z Komisji Oświaty i Kultury.

Przewodniczący Komisji Radny Andrzej Hłond zwrócił się z zapytaniem -
jakiego dużego zamówienia publicznego dotyczyła kontrola przeprowadzona
przez Komisję Rewizyjną?

Przewodnicząca Rady Miejskiej odpowiedziała, że zwróci się do
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o udzielenie odpowiedzi na najbliższej
sesji Rady Miejskiej.

f. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Łabiszyn na 2011
rok,

g. zmiana uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łabiszyn
na lata 2011-2016

Projekty uchwał budżetowych przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Iwona
Krajaka.
Ustalono, że w przyszłości w projektach uchwał w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Łabiszyn na lata 2011-2016 będą
wydrukowywane same zmiany dotyczące budżetu.

h. zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie planowanego
deficytu budżetu Gminy Łabiszyn oraz spłatę wcześniej zaciągniętych
zobowiązań z tytułu pożyczek i kredytów.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek.
W uchwale budżetowej na rok 2011, została podana informacja wstępna
odnośnie tego kredytu na kwotę 2,460.000 zł. na obsługę dotychczasowych
zobowiązań kredytowych i pożyczkowych.
Uchwała, po podjęciu, zostanie przekazana do Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy, celem uzyskania opinii. Po uzyskaniu
pozytywnej opinii zostanie rozpisany przetarg na udzielenie Gminie tego
kredytu.
Zwrócił uwagę, że w § 2 zasygnalizowano potrzebę zaciągnięcia kredytu w
2012 roku. Taka sytuacja może mieć miejsce co roku, a więc do momentu
kiedy w budżecie Gminy na koniec roku będą wolne środki. Inaczej to będzie
wzięcie kredytu na spłacenie kredytu.

Przewodniczący Komisji Radny Andrzej Hłond zwrócił uwagę na uzupełnienie
projektu uchwały o wpisanie paragrafów przy kolejnych punktach.

i. włączenia Przedszkola Miejskiego im. Juliana Tuwima w Łabiszynie do
Zespołu Szkół w Łabiszynie

Burmistrz Łabiszyna Pana Jacek Idzi Kaczmarek przedstawił projekt uchwały.
Stwierdził, że na oświatę Gmina wydaje najwięcej środków finansowych.

Od II półrocza w oświacie zostały wprowadzone pewne zmiany organizacyjne, a
obecnie następuje włączenie Przedszkola do Zespołu Szkół w Łabiszynie.
Tego typu reorganizacje, nie zmieniają nic jeżeli chodzi o pobyt dziecka w
Przedszkolu, o jego funkcjonowanie, o program opiekuńczo - wychowawczy-
dydaktyczny, o kadrę pedagogiczną, czy o sprawy socjalne. Natomiast zmienia się
kwestia zarządzania. Włączone Przedszkole w Zespół Szkół, automatycznie wchodzi
w zarząd istniejącej dyrekcji Zespołu Szkół. Taki system już funkcjonuje w Zespole



Szkół w Lubostroniu, gdzie są trzy poziomy edukacyjne: przedszkole, szkoła
podstawowa i gimnazjum.
Podany projekt zmian, jest jednat z propozycji MEN na ratowanie się przed
nadmiernymi kosztami funkcjonowania szkół. Gazeta Prawna podaje sześć
sposobów na ratowanie oświaty (artykuł w załączeniu do protokółu).
Po dokonaniu pewnych symulacji i w wyniku tego procesu możemy w roku ( nie w
tym) zaoszczędzić ok. 60.000 zł. Jeszcze jedną oszczędnością jest to, że
Przedszkole jest w pełni wyposażone w pomoce dydaktyczne, zabawki, sprzęt, tak że
w 2012 poniesiemy mniejsze wydatki w związku z adaptacją naszych placówek na
przyjęcie dzieci 6-letnich do szkoły. Od 2012 roku będzie obowiązek przejęcia 6-
latków do szkoły. W związku z powyższym w klasach pierwszych w 2012 będziemy
mieli 6 i 7-latków. Oddziałów będzie więcej. Dzieci 6-letnie będą Przedszkolu.
Dodatkowo w Przedszkolu w ubiegłym roku urządzono plac zabaw, który jest
wymogiem, przedszkole jest wyposażone w zabawki i odpowiedzi sprzęt.
Ma to też dobrą stronę, że nie trzeba będzie dodatkowo zatrudniać pedagoga czy
logopedy. Ponadto część nauczycieli ma uprawnienia emerytalne.

W ostatnim czasie coraz częściej pojawiają się przypadki, że dzieci z naszej
Gminy korzystają z opieki przedszkolnej w innej Gminie, wówczas my jesteśmy
zobowiązani przekazywać dotacje z własnego budżetu do tych Gmin.

Propozycja zmian została poprzedzona rozmowami z Dyrektorami; Przedszkola i
Zespołu Szkół. Dyrektor Przedszkola zaakceptowała propozycję. Dyrektor Zespołu
Szkół na początku podchodziła do zmian z dezaprobatą. Jednakże w wyniku
dodatkowych rozmów również zaakceptowała, pod warunkiem, że organ prowadzący
pomoże.
Stwierdził, że w kraju jest niż demograficzny i przechodzi fala likwidacji szkół.
Przewiduje się o około pół miliona mniej uczniów w najbliższych latach. Dlatego już
teraz, staramy się szukać rozwiązań wewnątrz naszych jednostek.
Zwrócił uwagę na § 3 mówiący o Statucie tj. wykreślenie słów „stanowiący załącznik
do niniejszej uchwały". Przedszkole, które wejdzie w strukturę organizacyjną Zespołu
Szkół nie musi mieć odrębnego statutu, ponieważ Zespół Szkół ma już statut.
Dyrekcja powinna dokonać pewnej modyfikacji statutu i ująć to, co dotyczy procesu
przedszkolnego w całej strukturze Zespołu Szkół w Łabiszynie.

W wyniku dyskusji Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,

j. rozpatrzenie skargi na Burmistrza Łabiszyna

Projekt uchwały omówiła Przewodnicząca Rady Miejskiej Radna Teresa
Paliwoda.

Radny Andrzej Hłond zwrócił się z zapytaniem - czy w tej sprawie jest opinia
Komisji Rewizyjnej.

Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że Komisja Rewizyjna wypracowała
opinię w tym zakresie i do sesji tą informację przekaże Radnym.

k. powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki
Zdrowotnej w Łabiszynie

Burmistrz Łabiszyna przekazał zgłoszone, na posiedzeniach innych Komisji
kandydatury Radnych, do Składu Rady Społecznej przy SP ZOZ w Łabiszynie
- Paweł Kubiak, Agnieszka Kupis, Genowefa Lubiszewska.

Komisja zaakceptowała podane kandydatury.
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I. powołania doraźnej Komisji Statutowej do opracowania zmian w Statucie
Gminy Łabiszyn

Burmistrz Łabiszyna podał zgłoszone na Komisjach kandydatury Radnych do
składu doraźnej Komisji Statutowej - Bogusław Senska, Eugeniusz
Rzymyszkiewicz, Ryszard Latowski.
Wszyscy Radni wyrazi!! zgodę.
Następnie podał kandydaturę Radnego Andrzeja Hłonda, jednocześnie z
zapytaniem - czy wyraża zgodę być Przewodniczącym doraźnej Komisji.
Przewodniczącego Komisji Radny Andrzej Hłond wyraził zgodę. Powiedział,
że podczas prac Komisji, konieczna jest obecność Sekretarza Gminy i Radcy
Prawnego.
Burmistrz Łabiszyna poinformował, że na posiedzeniach innych Komisji
ustalono, że §3 ust.2 projektu uchwały otrzymuje brzmienie „Komisja ulega
rozwiązaniu z dniem uchwalenia nowego Statutu Gminy".

Komisja zaakceptowała projekt uchwały

m. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Innych Uzależnień na 2011 rok

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek.

Do punktu 5

Nie zgłoszono.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokółowała; Ewa Gołata


